

No. 11552. GENERAL AGREEMENT ON TECHNICAL CO-OPERATION IN PERSONNEL MATTERS BETWEEN THE FRENCH REPUBLIC AND THE REPUBLIC OF DAHOMEY. SIGNED AT PARIS ON 24 APRIL 1961¹

N° 11552. ACCORD GÉNÉRAL DE COOPÉRATION TECHNIQUE EN MATIÈRE DE PERSONNEL ENTRE LA RÉPUBLIQUE FRANÇAISE ET LA RÉPUBLIQUE DU DAHOMEY. SIGNÉ À PARIS LE 24 AVRIL 1961¹

TERMINATION (*Note by the Secretariat*)

The Government of France registered on 11 May 1978 the Agreement on technical co-operation in personnel matters between the Government of the French Republic and the Government of the Republic of Dahomey signed at Cotonou on 27 February 1975.²

The said Agreement, which came into force on 1 January 1978, provides, in its article 25, for the termination of the above-mentioned Agreement of 24 April 1961.

(11 May 1978)

ABROGATION (*Note du Secrétariat*)

Le Gouvernement français a enregistré le 11 mai 1978 l'Accord de coopération technique en matière de personnel entre le Gouvernement de la République française et le Gouvernement de la République du Dahomey signé à Cotonou le 27 février 1975².

Ledit Accord, qui est entré en vigueur le 1^{er} janvier 1978, stipule, dans son article 25, l'abrogation de l'Accord susmentionné du 24 avril 1961.

(11 mai 1978)

No. 12430. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF PRODUCERS OF PHONOGRAMS AGAINST UNAUTHORIZED DUPLICATION OF THEIR PHONOGRAMS. DONE AT GENEVA ON 29 OCTOBER 1971³

N° 12430. CONVENTION POUR LA PROTECTION DES PRODUCTEURS DE PHONOGRAMMES CONTRE LA REPRODUCTION NON AUTORISÉE DE LEURS PHONOGRAMMES. EN DATE À GENÈVE DU 29 OCTOBRE 1971³

RATIFICATION

Instrument deposited on:

10 April 1978

NORWAY

(With effect from 1 August 1978.)

Registered ex officio on 11 May 1978.

RATIFICATION

Instrument déposé le :

10 avril 1978

NORVÈGE

(Avec effet au 1^{er} août 1978.)

Enregistré d'office le 11 mai 1978.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 811, p. 227.

² See p. 47 of this volume.

³ United Nations, *Treaty Series*, vol. 866, p. 67, and annex A in volumes 892, 904, 920, 926, 939, 941, 949, 954, 955, 962, 980, 991, 995, 1007, 1027, 1032, 1039, 1055, 1067 and 1075.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 811, p. 227.

² Voir p. 47 du présent volume.

³ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 866, p. 67, et annexe A des volumes 892, 904, 920, 926, 939, 941, 949, 954, 955, 962, 980, 991, 995, 1007, 1027, 1032, 1039, 1055, 1067 et 1075.